
 

Groningen, 27 december 2017 

Betreft: vragen SP ex. artikel 41 RvO omtrent toekomst basisonderwijs Meerstad en omgeving 

 
Geacht college,  
 
In de vergadering van woensdag 20december j.l. heeft de raad besloten een voorbereidingskrediet beschikbaar 
te stellen aan O.O.G. voor een school in Meerstad voor 450 leerlingen. Het OPOS het schoolbestuur van De 
Meeroevers, momenteel de enige basisschool in Meerstad, heeft de (niet gehonoreerde wens) geuit om per 
direct tot nieuwbouw te kunnen overgaan. Verder heeft O.O.G., het schoolbestuur van de Driebond in 
Engelbert aangegeven tot sluiting van deze school in 2020 over te gaan. 
Zoals wij in de raadsvergadering hebben aangegeven roept het bovenstaande bij onze fractie een aantal vragen 
die wij bij deze stellen: 
 

1. Heeft O.O.G bij het beschikbaar komen van het voorbereidingskrediet meer randvoorwaarden dan 
alleen een school voor 450 kinderen mee gekregen van het college? Zo ja, welke zijn dit waarbij 
gedacht kan worden aan het type onderwijs (Dalton, Montessori, etc.), meerdere dislocaties, 
duurzaamheid, delen van faciliteiten (bijv. sport) met andere scholen, al dan niet een buurtfunctie 
door bijv. het onderbrengen van een bibliotheek, kinderopvang, een Wij-team, o.i.d.? Zo nee, op grond 
waarvan beoordeelt het college of de uitkomst van de voorbereiding voldoet aan de gemeentelijke 
opvattingen van de plaats en rol van het onderwijs in de samenleving en specifiek Meerstad? 

2. Worden ouders van toekomstige leerlingen van de nieuwe school betrokken in de voorbereidingen? Zo 
ja op welke wijze, op welke onderdelen (zie 1.) en wanneer? Zo nee, waarom niet? 

3. Wat is de reden dat het voorbereidingskrediet naar O.O.G is gegaan? Ligt het initiatief daartoe bij 
O.O.G. of bij het college? Als dit laatste het geval is wat is daarvan de reden? Heeft OPOS de wens 
geuit c.q is door het college OPOS gevraagd met de voorbereiding aan de slag te gaan? Zo ja, wat was 
daarop de reactie van het college c.q. OPOS? 

4. Hoe vindt tijdens de voorbereiding door O.O.G. afstemming plaats met De Meeroevers en rond welke 
onderwerpen zoals locatie(s), delen van gemeenschappelijke faciliteiten? Op welke wijze houdt het 
college rekening met de belangen van De Meeroevers? Is het college met ons van mening dat een 
”concurrentieslag” tussen twee openbare scholen onder twee verschillende schoolbesturen in 
Meerstad voorkomen moet worden? Zo ja, hoe gaat het college dit bewerkstelligen? Zo nee, waarom 
niet? 

5. O.O.G. is van plan De Driebond in 2020 te sluiten op het moment dat de nieuwe school in Meerstad 
opengaat. In hoeverre speelt in dit voornemen mee dat: 
- Het leerlingenaantal van de nieuwe school (een deel van) de leerlingen van De Driebond cq uit 

Engelbert nodig heeft om op start niveau te komen? 
- Het Brin nummer van De Driebond het mogelijk maakt dat de nieuwe school als een verhuizing 

wordt aangemerkt door het ministerie en dit voordelen biedt in vergelijking met een nieuw Brin 
nummer voor een nieuwe school? 

6. Tijdens de raadsvergadering had het college nog geen reactie op de brief die door O.O.G. verspreid is 

onder de ouders van De Driebond. De brief geeft aan dat sluitingsreden is het dalen van het aantal 

leerlingen onder “de” norm en dat de gemeente achter het sluitingsvoornemen staat. Is er reeds 

gesproken met O.O.G. over beide onjuistheden in de brief en zo ja wat was daarop de reactie van het 

O.O.G en op welke wijze gaat dit gecommuniceerd worden met de ouders? Zo nee wanneer gaat dit 

gebeuren? 

Met vriendelijke groet, 

Wim Koks 

SP-fractie 


